

Explore.

Ways to give

Annual Fund
Auction Gala
Major Gifts

1. ANNUAL FUND

Le Fonds Annuel représente votre contribution volontaire et monétaire en plus des frais de scolarité, qui à eux seuls ne suffisent pas à couvrir le coût réel de l'enseignement au LFSF. La différence est de 800\$. Nous demandons à chacun de faire un don et de placer le LFSF en tête de vos priorités en matière de donations caritatives.

Your Annual Fund donation is the LFSF yearly expected gift in addition to tuition, which alone does not cover the complete cost of educating the students at LFSF. The gap is of \$800. We ask that you consider supporting the Annual Fund and that LFSF will be one of your top charitable priorities.

2. AUCTION GALA

Le Gala de la vente aux enchères est l'événement phare de l'année qui inclut une vente aux enchères à la criée bénéficiant l'éducation de nos enfants. Chaque année, le Fonds pour l'Avenir finance un projet pédagogique immédiat et permet d'assurer la pérennité du projet sur plusieurs années. Cette levée de fonds momentanée a lieu durant la vente à la criée.

Our main fundraising event for our school community is the Auction Gala, along with a live auction that supports our students' education. Each year, the Fund for the Future takes place during the live auction. It funds a specific sustainable project.

3. MAJOR GIFTS

Il vous sera demandé de contribuer à un don exceptionnel tous les 3-5 ans, selon le projet déterminé, comme par exemple pour un fonds de dotation ou une campagne capitale.

You will be asked to be a contributor for a significant gift every 3-5 years, depending on the project either for endowment or capital campaign.

*Pour toute question - for more information:
Nathalie Hautavoine | Director of Advancement
nhautavoine@lelycee.org | 415 213 7722*

Your **3**
philanthropic
ACTIONS



Create.

Opportunities

Volunteer
Athlethon
Merchant Programs



The key to our success is the **GENEROSITY of our **PARENTS + COMMUNITY.****

- Emmanuel Texier, Head of School

VOLUNTEER

Votre engagement personnel est essentiel. En tant que parent au LFSF, vous faites partie de sa communauté et devez un minimum de 10 heures de bénévolat par an et par parent. *Sharing your time and talents builds a thriving community. Your personal involvement is essential. As LFSF parents, you are expected to volunteer a minimum of 10 hours per year and per parent.*

ATHLETHON

L'athlethon est une activité amusante et sportive pour les tous élèves. Les fonds recueillis vont directement à leur campus et à une œuvre caritative. *The athlethon is a fun and healthy activity for students. The funds raised go directly to their respective campus and a charity.*

MERCHANT PROGRAMS

Apportez votre soutien à l'école tout en faisant vos achats. Un pourcentage du montant de vos achats avec les programmes participants sera remis au LFSF. *Shop while supporting your school. A percentage of your purchases through the participating programs will benefit LFSF.*

Amazon | Cole Harware | eScrip
Fabrique Délices | Gus's | Mollie Stone's
Sloat Gardens | Office Depot-Office Max
Sports Basement + more



This is us.

lelycee.org

advancement@lelycee.org



Question.

How can I fully contribute

to the education of my child?